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Abstract (en)
The edge strip (10) which protrudes from the side of a railway platform (1) has a profiled section of plastic which has a support section lying on
the top surface of the structure of the platform in the edge region, and a reversibly deformable, gap covering section projecting out sideways from
the platform and which in the installed position projects downwards with regard to the support section. The downwards projecting part of the gap
covering section has a contact face which bears against a vertical side wall of the platform.

Abstract (de)
Ein Randstreifen für Bahnsteige umfasst einen Profilteil aus Kunststoff, welcher einen in Montagelage auf der Oberseite der Unterkonstruktion
des Bahnsteiges im Bereich von dessen Rand aufliegenden Auflageabschnitt (12) und einen seitlich vom Bahnsteig auskragenden, reversibel
verformbaren Spaltabdeckungsabschnitt (13) besitzt, der in Montagelage in Bezug auf den Auflageabschnitt (12) nach unten vorsteht, wobei
der nach unten vorstehende Teil des Spaltabdeckungsabschnitts (13) eine Anlagefläche (17) zur Anlage an einer vertikalen Seitenwand des
Bahnsteiges besitzt. <IMAGE>
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